

《单词百科:dialogue是什么意思?dialogue怎么发音?dialogue的解释和用法》

英语单词dialogue是什么意思?dialogue怎么读?dialogue怎么发音?简答网为您整理了dialogue的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



dialogue怎么读

dialogue的读音:[da l]

dialogue的意思

1、n.对话;对白;

dialogue的相关词组

1、dialogue writer 对白作者;

2、English dialogue 英语对话

dialogue的近义词

- 1、 conversation n.交谈 , 谈话;
- 2、 told v.表明(tell的过去式和过去分词);讲;知道;讲述;

dialogue的双语例句

- 1、 The dialogue is amusing but the plot is weak.

对白逗趣但是情节薄弱。

- 2、 The Georgian leader said in a radio address that he still favoured dialogue between the opposing sides.

这位格鲁吉亚领导人在广播讲话中称他依然赞成对立双方进行对话。

- 3、 This book invites the reader to engage in a dialogue.

本书采用与读者对话的方式。

- 4、 It seemed to me that I was being shut out of the dialogue and that's something I just don't cotton to.

我觉得自己完全插不上话，这让我很不爽。

- 5、 The consulate will carryon a political dialogue with Indonesia.

领事馆将和印度尼西亚举行政治对话。

- 6、 Any possible solution to the Irish question can only come about through dialogue.

任何解决爱尔兰问题的可行方案只能通过对话产生。

- 7、 Law and Civil Law need dialogue to effectively solve the environmental problems.

为促进环境问题的有效解决,环境法与民法需要对话。

- 8、 Firstly, studying the problem of subject in dialogue and discussing the dialectical between self and others.

首先是考察对话的主体问题,探讨自我与他人的辩证关系。

9、Les deux pays sont convenus d'approfondir ce dialogue en vue d'actions conjointes.

两国同意深化战略对话,研究采取共同行动.

10、The sound effects had been prerecorded and were added to the dialogue.

音响效果经预录后已加入到对话中.

11、When it is done , it will pop up an EV (exposure value) dialogue.

当你按照上述步骤进行时,会弹出 曝光 度的对话框.

12、He is a very deft novelist too, with a superb ear for dialogue.

他同时也是一名才思敏捷的小说家,很善于搜集对话方面的素材.

13、The discussions were the beginnings of a dialogue with Moscow.

讨论拉开了同莫斯科对话的序幕.

14、It is yet premature to predict the possible outcome of the dialogue.

预言这次对话可能有什么结果为时尚早.

15、She came back and tried to start a dialogue with the man.

她回来试图与那个男子展开对话.

16、I launched into the parable, embellishing the story with invented dialogue and extra details.

我开始讲那则寓言,并编造了些对话,加了些细节对其进行润色.

17、At last there can be a reasonable dialogue between the two governments.

两国政府间最终能够进行理智的对话.

18、That book has a good plot and much clever dialogue.

这本书的情节引人入胜,并有许多巧妙的对白.

以上是简答网为您整理的dialogue怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关

于dialogue的用法、
dialogue的释义、dialogue的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/dialogue>

